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§ 7  
Bordläggning av interpellationer 

 
Beslut 

Kommunfullmäktige bordlägger interpellationerna nr 7 till 41 för 

år 2016. 

 

 

§ 8  
Nya interpellationer 

 

Följande interpellationer anmäls: 

 

1. Nr 2016:42 av Cecilia Brinck (M) om stadens 

sjuklöneansvar. RVIII 

Dnr 107-712/2016 

2. Nr 2016:43 av Cecilia Brinck (M) om den ökande 

sjukfrånvaron inom stadens verksamheter. RVIII 

Dnr 107-713/2016 

3. Nr 2016:44 av Sara Jendi Linder (M) om förutsättningarna 

för en likvärdig tillgång till specialsalar för Stockholms 

grundskoleelever. RIV 

Dnr 107-714/2016 

4. Nr 2016:45 av Rickard Wall (-) om ledighet under 

muslimska högtider. RIV 

Dnr 107-715/2016 

5. Nr 2016:46 av Rickard Wall (-) om bidéer i nybyggen av 

bostäder. RI 

Dnr 107-716/2016 

6. Nr 2016:47 av Margareta Haglund (SD) om lärare på 

stadens skolor. RIV 

Dnr 107-757/2016 

7. Nr 2016:48 av Margareta Haglund (SD) om tryggheten på 

stadens skolor. RIV 

Dnr 107-759/2016 

 
Beslut 

1. Interpellationerna får ställas. 

2. Interpellationerna bordläggs. 
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§ 9  
Muntlig frågestund 

 
Fråga nr 1 

Borgarrådet Larsson (M) ställer en fråga om stadens ekonomi. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) svarar på frågan. 

 
Fråga nr 2 

Gulan Avci (L) ställer en fråga om SFI. 

 

Borgarrådet Bjuggren (S) svarar på frågan. 

 
Fråga nr 3 

Martin Westmont (SD) ställer en fråga om förbud mot tiggeri 

under Eurovision Song Contest. 

 

Borgarrådet Lindhagen (MP) svarar på frågan. 

 
Fråga nr 4 

Jonas Naddebo (C) ställer en fråga om Masthamnen. 

 

Borgarrådet Mogert (S) svarar på frågan. 

 
Fråga nr 5 

Erik Slottner (KD) ställer en fråga om Apples planer på en butik i 

Kungsträdgården. 

 

Borgarrådet Mogert (S) svarar på frågan. 

 
Fråga nr 6 

Ole-Jörgen Persson (M) ställer en fråga om politiskt ansvar och 

ledarskap. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) svarar på frågan. 

 
Fråga nr 7 

Patrik Silverudd (L) ställer en fråga om tillgänglighet i stadens 

konferenslokaler. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) svarar på frågan. 

 


